
Teatervideo ?
Det har kommit en hel del förfrågningar om teatern på DVD. Men
det är komplicerat och det beror på formatet. Den videokamera
jag använt är inte DVD-kamera utan använder Panasonics AVCHD-
format. Det är ett halvprofessionellt format som liknar blu-
ray (inte DVD) men hör inte till standarden.

Det finns en hel del blu-rayspelare som klarar AVCHD-formatet
(176 st. på prisjakt.se) och de flesta är förstås Panasonic
och Sony som började använda AVCHD men också vissa Samsung, LG
och Philips m.fl.  Men man måste kolla att spelaren har stöd
för (har dekoder för) AVCHD-formatet. Panasonic och LG har
också TV-apparater som direkt kan visa AVCHD.

Det är förstås möjligt att konvertera formatet till standard-
DVD men det är inte trivialt. En del konverterare ger dålig
kvalitet, andra bra. Så det blir att fundera på saken.

Då man visar videon genom en VGA-projektor så blir kvaliteten
också sämre för då måste HDMI-signalen konverteras till en
VGA-signal.

Den audiovisuella tekniken utvecklas snabbt just nu så det
finns en massa olika format och ingen vet vilket som kommer
att bli mer bestående – möjligen ett helt nytt. Det betyder
problem att distribuera en video. Det enklaste och säkraste är
att direkt kopiera videon från kameran till en datamaskin och
försöka hitta ett program som kan visa den. Sådana finns nog.
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